

Bangladesh promo Terms and Conditions:

Campaign for Al- Jazira Bank and Fawri customers, offers awards/prizes upon execution of transfer(s) through Fawri using Ria to Bangladesh from the following transfer channels during campaign period:

• Electronic Channels below:

- Fawri Smart.
- Al- Jazira Smart.
- Al- Jazira Online.
- Al- Jazira ATMs.
- All Fawri branches.

الشروط والأحكام الخاصة بحملة بنجلاديش :

ترصد الحملة جوائز لعملاء فوري وعملاء بنك الجزيرة عند تنفيذ حوالة/حوالات فوري من خلال ريا إلى بنجلاديش خلال فترة الحملة:

• القنوات الإلكترونية الآتية :

- فوري سمارت.
- الجزيرة سمارت.
- الجزيرة أون لاين.
- أجهزة الصراف الآلي الخاصة ببنك الجزيرة.
- جميع مراكز فوري

1. Success of transfer process of the transaction(s) is an essential condition for entering the awards withdraw of the Campaign.
2. Refunded, Returned transactions will not be considered in withdraw.
3. The customer will be eligible to automatic withdraw of awards/prizes as soon as he successfully processed the transaction transfer through the channels mentioned above.
4. Al-Jazira Bank employees and their families and Fawri staff and their families are not entitled to benefit from the Campaign.
5. The chances of winning one of the awards/prizes presented increase whenever the customer has made more transfers on the duration of the campaign in accordance with the provisions of these terms and conditions.
6. If the customer wins one of the in-kin awards/prizes that does not prevents the customer from entering the draw for the grand award as well.
7. The customer must receive his award within 5 working days after announcing the prize/award.
8. Fawri may, if the winner does not appear to receive his award on time, suspend the prize/award, withdraw it again, or take the action it deems fit.
9. Fawri has the absolute right to use the suitable means for announcing the prize /award.

1. إجراء التحويل ونجاح عملية/عمليات التحويل شرط جوهري للدخول في السحب على الجوائز في هذه الحملة .
2. العمليات المعادة والمستردة لا تدخل من ضمن السحب.
3. يتأهل العميل للسحب على الجوائز آلياً بمجرد قيامه بالتحويل بنجاح عبر القنوات المذكورة أعلاه.
4. لا يحق لموظفي بنك الجزيرة وعائلاتهم وكذلك موظفي فوري وعائلاتهم الإستفادة من الحملة.
5. تزداد فرص الفوز بإحدى الجوائز المقدمة مع كل حوالة يتم تنفيذها خلال الحملة ووفق نصوص هذه الشروط والأحكام .
6. فوز العميل بإحدى الجوائز العينية لا يمنعه من دخول السحب على الجائزة الكبرى.
7. على العميل أن يقوم بإستلام جائزته خلال 5 أيام عمل من بعد إعلان فوزه بالجائزة.
8. يجوز لفوري في حالة عدم إستلام الفائز لجائزته في الوقت المحدد تعليق الجائزة أو السحب عليها مرة اخرى أو اتخاذ مآثره مناسباً.
9. يحق لفوري الإعلان عن الجائزة بإستخدام القنوات التي يراها مناسبة.

10. Fawri has the right to use the pictures of winners and participants in the draw for advertising purposes inside and outside the Kingdom Of Saudi Arabia.
 11. The winning customer is not entitled to ask Fawri to obtain his in-kind award/prize in cash.
 12. Customer registration or access to electronic channels only does not entitle the customer to enter with withdrawal.
 13. Fawri or its delegated person(s) has have the right to choose the way in which Fawri choose the winners, and the way it chooses the dates and times suitable for announcing the awards/prizes and all related matters according to the valid Saudi regulations.
 14. Fawri has the right to exclude any customer from entering the draw or return back the prize/award if it sees –according to it absolute its discretion-a reason for it .that.
 15. The winners must present a valid legal ID upon receiving the award/ prize.
 16. The winner must receive it by himself or by virtue of a valid duly authenticated power of attorney provides for the receipt of the award/prize.
 17. If the customer agrees to these terms and conditions, he will be bound by them. And he waives any and all future objection(s) to any of these terms and conditions.
10. يحق لفوري إستخدام صور الفائزين والمشاركين بالسحب لاغراض دعائيه داخل وخارج المملكة العربية السعودية.
 11. لايحق للعميل الفائز إستبدال جائزته العينيه نقداً.
 12. تسجيل العميل او دخوله على القنوات الإلكترونية المذكورة أعلاه لا يخوله الدخول في السحب.
 13. لفوري أو من تفوضه الحق في اختيار طريقة اختيار الفائزين ووقت إعلان الجوائز وجميع ما يتعلق بذلك وفقاً للانظمة المعمول بها في المملكة العربية السعودية.
 14. يحق لفوري استبعاد أي عميل من الدخول في السحب او استعادة الجائزه اذا وجد سبباً لذلك وفقاً لتقديره المطلق.
 15. يشترط على الفائز ان يحمل هويه نظاميه سارية المفعول عند استلام الجائزه.
 16. يجب على الفائز إستلام الجائزه شخصياً أو بموجب وكاله شرعيه سارية المفعول تنص على إستلام الجائزه.
 17. موافقة العميل على الشروط و الأحكام تعني أنه ملتزم بها ولا يحق له الإعتراض مستقبلا على اي بند منها.